

Magnet

Description Magnet is a friendly geometric sans. A little naive, a little playful. He will keep company in many projects, maintaining a friendly atmosphere. The typeface has low uppercase, narrowed endings, wide proportions, and dynamic constructions. All this supports the softness in typesetting, despite the fact that in front of you is the heir to geometric sans.

Scripts Latin & Cyrillic

Styles 9 + 1

Version 1.0

Date December, 2024

Styles

Thin

ExtraLight

Light

Regular

Medium

SemiBold

Bold

ExtraBold

Black

Fractions

H / 1/ 1/2 0/3 1/3 2/3 1/4 3/4 1/5 2/5 3/5 4/5 1/6 5/6 1/7 1/8 3/8 5/8 7/8 1/9 1/10 1/ 1/2 1/3 1/4 1/5 1/6 1/7 1/8 1/9 1/10

Denominators

H 0 1 2 3 4 5 6 7 8 9 1

Numerators

H 0 1 2 3 4 5 6 7 8 9 1

White Circled Figures

0 1 2 3 4 5 6 7 8 9

Punctuations

.,:;...!i?z.·*#/ \ i z · / \ . , : ; -- _ -- () {} [] () {} [] , " ' ' « » < > " ' « » < >

Symbols

@ & ¶ § © ® ™ ° ' " ø | † ‡ № °C °F ª ° @

Currency

฿ \$ € ₣ £ ₧ ¥ ¢ ₪

Math

+ - × ÷ = ≠ > < ≥ ≤ ± ≈ ~ ¬ ^ ∞ ∫ Ω Δ ∏ Σ √ ∂ μ % ‰

Arrows

↕ ↗ ↘ ↙ ↚ ↛ ↜ ↝ ↞ ↠ ↡ ↢ ↣ ↤ ↥ ↦ ↧ ↨ ↩ ↪ ↫ ↬ ↭ ↮ ↯ ↰ ↱ ↲ ↳ ↴ ↵ ↶ ↷ ↸ ↹ ↺ ↻ ↼ ↽ ↾ ↿ ↽ ↾ ↿ ↽ ↾ ↿

Icons

🛒 🕒 😐 😊 😄 ❤️ 📌 ✓ ⬛ ⬜ ⬛

Diacritics

¨ ˙ ˘ ˚ ˇ ˆ ˇ ˘ ˙ ˚ ˇ ˆ ˇ ˘ ˙ ˚ ˇ ˆ ˇ ˘ ˙ ˚ ˇ

SteppeType	Magnet	OpenType Features	
Tag	Feature	Off	On
case	Case-Sensitive Forms	(H-H)	(H-H)
spsp	Capital Spacing	STPEPETYPE	STPEPETYPE
onum	Oldstyle Figures	0 1 2 3 4 5 6 7 8 9	o 1 2 3 4 5 6 7 8 9
tnum	Tabular Figures	0 1 2 3 4 5 6 7 8 9	0 1 2 3 4 5 6 7 8 9
zero	Slashed Zero	0 0	0 0
dnom	Denominators	H 0 1 2 3 4 5 6 7 8 9	H 0 1 2 3 4 5 6 7 8 9
numr	Numerators	H 0 1 2 3 4 5 6 7 8 9	H 0 1 2 3 4 5 6 7 8 9
frac	Fractions	H 1/2	H ½
subs	Subscript	H 0 1 2 3 4 5 6 7 8 9	H 0 1 2 3 4 5 6 7 8 9
supr	Superscript	H 0 1 2 3 4 5 6 7 8 9	H 0 1 2 3 4 5 6 7 8 9
ordn	Ordinals	No.	Nº
liga	Standart Ligatures	ff ffi fi	ff ffi fi
dlig	Discretionary Ligatures	ft ï ï ï ï ï	ft ï ï ï ï ï
locl	Localized Forms	Д Л Ф в г д ж з и й к	Δ Λ Φ β ε γ ж з u ŷ k
ss01	Stylistic Set 1 (Alternate a)	а á â ã ä å à ā ą ă ã	α α̇ α̈ α̉ α̊ α̋ α̌ α̍ α̎ α̏ α̐ α̑ α̒ ἀ ἁ α̕ α̖ α̗ α̘ α̙ α̚ α̛ α̜ α̝ α̞ α̟ α̠ α̡ α̢ α̣ α̤ α̥ α̦ α̧ α̨ α̩ α̪ α̫ α̬ α̭ α̮ α̯ α̰ α̱ α̲ α̳ α̴ α̵ α̶ α̷ α̸ α̹ α̺ α̻ α̼ α̽ α̾ α̿
ss02	Stylistic Set 2 (Alternate I)	І І́ І̂ І̃ І̄ І̅ І̆ І̇ Ї І̉ І̊ І̋ І̌ І̍ І̎ І̏ І̐ І̑ І̒ І̓ І̔ І̕ І̖ І̗ І̘ І̙ І̚ І̛ І̜ І̝ І̞ І̟ І̠ І̡ І̢ І̣ І̤ І̥ І̦ І̧ І̨ І̩ І̪ І̫ І̬ І̭ І̮ І̯ І̰ І̱ І̲ І̳ І̴ І̵ І̶ І̷ І̸ І̹ І̺ І̻ І̼ І̽ І̾ І̿	
ss03	Stylistic Set 3 (Alternate 3)	1 1 ½ ①	1 1 ½ ③
ss04	Stylistic Set 4 (Dutch)	Í Ĳ ĳ	Í Ĳ ĳ
ss05	Stylistic Set 5 (Romanian & Moldavian)	Ș ș ț	Ș ș ț
ss06	Stylistic Set 6 (Catalan)	L·L l·l	Ł Ł ł
ss07	Stylistic Set 7 (Bulgarian)	Д Л Ф в г д ж з и й к	Δ Λ Φ β ε γ ж з u ŷ k
ss08	Stylistic Set 8 (Makedonian & Serbian)	б	б
ss09	Stylistic Set 9 (Numbers in circle)	0 1 2 3 4 5 6 7 8	① ② ③ ④ ⑤ ⑥ ⑦ ⑧

Magnet Thin
Latin & Cyrillic
90/80 pt.

CHANGE

CASTLE

МЕДУЗА

ФИГУРЫ

Magnet Thin
Latin & Cyrillic
50/50 pt.

Football team

Daniel R. Marlow

Ten Gladiators

Олимпийские

Список кантри

Конференция

Magnet ExtraLight
Latin & Cyrillic
90/80 pt.

STORY
HANDLE

ТРАМП
СЕРИАЛ

Magnet ExtraLight
Latin & Cyrillic
50/50 pt.

Martin County
Rolling Green
Roman Catholic

Артиполи, Иван
Станции Речица
Ле Стрейндж

Magnet Light
Latin & Cyrillic
90/80 pt.

TALKING
BUDDA

ЧЕСТНО
СКОРАЯ

Magnet Light
Latin & Cyrillic
50/50 pt.

World War II
Bandar Utama
Philanthropy

Карл Густав
Деревенский
Резиденция

Magnet Regular
Latin & Cyrillic
90/80 pt.

HUNGRY
СТЕППЕ

ШТОРЫ
КИСЕЛЬ

Magnet Regular
Latin & Cyrillic
50/50 pt.

Ohio Bobcats
Basketball team
Andrew Goatly

Евровидение
Флаги Москвы
Доброе утро

Magnet Medium
Latin & Cyrillic
90/80 pt.

OGILVY
MAJOR

ДЕНЬГИ
НОВЫЕ

Magnet Medium
Latin & Cyrillic
50/50 pt.

Saskatchewan
Jagran Lakecity
Michael Rami

Войнова, Ваня
Умершие в мае
Ловати, Чезаре

Magnet SemiBold
Latin & Cyrillic
90/80 pt.

PRESS F
PPLAYER

МАРИЯ
КОРОБА

Magnet SemiBold
Latin & Cyrillic
50/50 pt.

Michael Raml
Mazu Daoyi
Atlanticoprists

Карабинный
Улица Бориса
ФК «Аустрия»

Magnet Bold
Latin & Cyrillic
90/80 pt.

**TROPHY
STATION**

**КИНДЕР
ИВАНОВ**

Magnet Bold
Latin & Cyrillic
50/50 pt.

**Scossacavalli
International
South Korea**

**Ортега, Брайан
Заячковская
Рирдон, Джон**

Magnet ExtraBold
Latin & Cyrillic
90/80 pt.

STAIRS
AFRICA

РОССИЯ
ПЕРМЬ

Magnet ExtraBold
Latin & Cyrillic
50/50 pt.

Transparency
Mahas District
Mikhail Pulyaev

Язык Западной
Жуан Диогу
Подуст, Руслан

Magnet Black
Latin & Cyrillic
90/80 pt.

**ITALIAN
SYSTEM**

**НАУКА
ТРУДНО**

Magnet Black
Latin & Cyrillic
50/50 pt.

**Fort Guijarros
Business News
Verne Gagne**

**Евстафьевич
Цингерле, Пий
Ларс Ольсен**

Magnet Thin
Latin & Cyrillic
14/18 pt.

In physical geography, a steppe is an ecoregion characterized by grassland plains without closed forests except near rivers and lakes. A steppe is usually covered with grass and shrubs, depending on the season and latitude. The term steppe climate denotes a semi-arid climate, which is encountered in regions too dry to

Степь – равнина, поросшая травянистой растительностью, в умеренных и субтропических зонах Северного и Южного полушарий. Характерной особенностью степей является отсутствие или очень малое количество деревьев (не считая искусственных насаждений и лесополос вдоль водоёмов и путей

Magnet Thin
Latin & Cyrillic
12/16 pt.

In physical geography, a steppe is an ecoregion characterized by grassland plains without closed forests except near rivers and lakes. A steppe is usually covered with grass and shrubs, depending on the season and latitude. The term steppe climate denotes a semi-arid climate, which is encountered in regions too dry to support a forest,

Степь – равнина, поросшая травянистой растительностью, в умеренных и субтропических зонах Северного и Южного полушарий. Характерной особенностью степей является отсутствие или очень малое количество деревьев (не считая искусственных насаждений и лесополос вдоль водоёмов

Magnet Thin
Latin & Cyrillic
10/14 pt.

In physical geography, a steppe is an ecoregion characterized by grassland plains without closed forests except near rivers and lakes. A steppe is usually covered with grass and shrubs, depending on the season and latitude. The term steppe climate denotes a semi-arid climate, which is encountered

Степь – равнина, поросшая травянистой растительностью, в умеренных и субтропических зонах Северного и Южного полушарий. Характерной особенностью степей является отсутствие или очень малое количество деревьев (не считая искусственных насаждений и

Magnet ExtraLight
Latin & Cyrillic
14/18 pt.

In physical geography, a steppe is an ecoregion characterized by grassland plains without closed forests except near rivers and lakes. A steppe is usually covered with grass and shrubs, depending on the season and latitude. The term steppe climate denotes a semi-arid climate, which is encountered in regions too dry to

Степь – равнина, поросшая травянистой растительностью, в умеренных и субтропических зонах Северного и Южного полушарий. Характерной особенностью степей является отсутствие или очень малое количество деревьев (не считая искусственных насаждений и лесополос вдоль водоёмов и путей

Magnet ExtraLight
Latin & Cyrillic
12/16 pt.

In physical geography, a steppe is an ecoregion characterized by grassland plains without closed forests except near rivers and lakes. A steppe is usually covered with grass and shrubs, depending on the season and latitude. The term steppe climate denotes a semi-arid climate, which is encountered in regions too dry to support a forest,

Степь – равнина, поросшая травянистой растительностью, в умеренных и субтропических зонах Северного и Южного полушарий. Характерной особенностью степей является отсутствие или очень малое количество деревьев (не считая искусственных насаждений и лесополос вдоль водоёмов

Magnet ExtraLight
Latin & Cyrillic
10/14 pt.

In physical geography, a steppe is an ecoregion characterized by grassland plains without closed forests except near rivers and lakes. A steppe is usually covered with grass and shrubs, depending on the season and latitude. The term steppe climate denotes a semi-arid climate, which is encountered

Степь – равнина, поросшая травянистой растительностью, в умеренных и субтропических зонах Северного и Южного полушарий. Характерной особенностью степей является отсутствие или очень малое количество деревьев (не считая искусственных насаждений и

Magnet Light
Latin & Cyrillic
14/18 pt.

In physical geography, a steppe is an ecoregion characterized by grassland plains without closed forests except near rivers and lakes. A steppe is usually covered with grass and shrubs, depending on the season and latitude. The term steppe climate denotes a semi-arid climate, which is encountered in regions too dry to

Степь – равнина, поросшая травянистой растительностью, в умеренных и субтропических зонах Северного и Южного полушарий. Характерной особенностью степей является отсутствие или очень малое количество деревьев (не считая искусственных насаждений и лесополос вдоль водоёмов и путей

Magnet Light
Latin & Cyrillic
12/16 pt.

In physical geography, a steppe is an ecoregion characterized by grassland plains without closed forests except near rivers and lakes. A steppe is usually covered with grass and shrubs, depending on the season and latitude. The term steppe climate denotes a semi-arid climate, which is encountered in regions too dry to support a forest,

Степь – равнина, поросшая травянистой растительностью, в умеренных и субтропических зонах Северного и Южного полушарий. Характерной особенностью степей является отсутствие или очень малое количество деревьев (не считая искусственных насаждений и лесополос вдоль водоёмов

Magnet Light
Latin & Cyrillic
10/14 pt.

In physical geography, a steppe is an ecoregion characterized by grassland plains without closed forests except near rivers and lakes. A steppe is usually covered with grass and shrubs, depending on the season and latitude. The term steppe climate denotes a semi-arid climate, which is encountered

Степь – равнина, поросшая травянистой растительностью, в умеренных и субтропических зонах Северного и Южного полушарий. Характерной особенностью степей является отсутствие или очень малое количество деревьев (не считая искусственных насаждений и

Magnet Regular
Latin & Cyrillic
14/18 pt.

In physical geography, a steppe is an ecoregion characterized by grassland plains without closed forests except near rivers and lakes. A steppe is usually covered with grass and shrubs, depending on the season and latitude. The term steppe climate denotes a semi-arid climate, which is encountered in regions too dry to

Степь – равнина, поросшая травянистой растительностью, в умеренных и субтропических зонах Северного и Южного полушарий. Характерной особенностью степей является отсутствие или очень малое количество деревьев (не считая искусственных насаждений и лесополос вдоль водоёмов и путей

Magnet Regular
Latin & Cyrillic
12/16 pt.

In physical geography, a steppe is an ecoregion characterized by grassland plains without closed forests except near rivers and lakes. A steppe is usually covered with grass and shrubs, depending on the season and latitude. The term steppe climate denotes a semi-arid climate, which is encountered in regions too dry to support a forest,

Степь – равнина, поросшая травянистой растительностью, в умеренных и субтропических зонах Северного и Южного полушарий. Характерной особенностью степей является отсутствие или очень малое количество деревьев (не считая искусственных насаждений и лесополос вдоль водоёмов

Magnet Regular
Latin & Cyrillic
10/14 pt.

In physical geography, a steppe is an ecoregion characterized by grassland plains without closed forests except near rivers and lakes. A steppe is usually covered with grass and shrubs, depending on the season and latitude. The term steppe climate denotes a semi-arid climate, which is encountered

Степь – равнина, поросшая травянистой растительностью, в умеренных и субтропических зонах Северного и Южного полушарий. Характерной особенностью степей является отсутствие или очень малое количество деревьев (не считая искусственных насаждений и

Magnet Medium
Latin & Cyrillic
14/18 pt.

In physical geography, a steppe is an ecoregion characterized by grassland plains without closed forests except near rivers and lakes. A steppe is usually covered with grass and shrubs, depending on the season and latitude. The term steppe climate denotes a semi-arid climate, which is encountered in regions too dry to

Степь – равнина, поросшая травянистой растительностью, в умеренных и субтропических зонах Северного и Южного полушарий. Характерной особенностью степей является отсутствие или очень малое количество деревьев (не считая искусственных насаждений и лесополос вдоль водоёмов и путей)

Magnet Medium
Latin & Cyrillic
12/16 pt.

In physical geography, a steppe is an ecoregion characterized by grassland plains without closed forests except near rivers and lakes. A steppe is usually covered with grass and shrubs, depending on the season and latitude. The term steppe climate denotes a semi-arid climate, which is encountered in regions too dry to support a

Степь – равнина, поросшая травянистой растительностью, в умеренных и субтропических зонах Северного и Южного полушарий. Характерной особенностью степей является отсутствие или очень малое количество деревьев (не считая искусственных насаждений и лесополос вдоль водоёмов)

Magnet Medium
Latin & Cyrillic
10/14 pt.

In physical geography, a steppe is an ecoregion characterized by grassland plains without closed forests except near rivers and lakes. A steppe is usually covered with grass and shrubs, depending on the season and latitude. The term steppe climate denotes a semi-arid climate, which is

Степь – равнина, поросшая травянистой растительностью, в умеренных и субтропических зонах Северного и Южного полушарий. Характерной особенностью степей является отсутствие или очень малое количество деревьев (не считая искусственных насаждений и

Magnet SemiBold
Latin & Cyrillic
14/18 pt.

In physical geography, a steppe is an ecoregion characterized by grassland plains without closed forests except near rivers and lakes. A steppe is usually covered with grass and shrubs, depending on the season and latitude. The term steppe climate denotes a semi-arid climate, which is encountered in regions too dry to

Степь – равнина, поросшая травянистой растительностью, в умеренных и субтропических зонах Северного и Южного полушарий. Характерной особенностью степей является отсутствие или очень малое количество деревьев (не считая искусственных насаждений и лесополос вдоль водоёмов и путей

Magnet SemiBold
Latin & Cyrillic
12/16 pt.

In physical geography, a steppe is an ecoregion characterized by grassland plains without closed forests except near rivers and lakes. A steppe is usually covered with grass and shrubs, depending on the season and latitude. The term steppe climate denotes a semi-arid climate, which is encountered in regions too

Степь – равнина, поросшая травянистой растительностью, в умеренных и субтропических зонах Северного и Южного полушарий. Характерной особенностью степей является отсутствие или очень малое количество деревьев (не считая искусственных насаждений и лесополос вдоль водоёмов

Magnet SemiBold
Latin & Cyrillic
10/14 pt.

In physical geography, a steppe is an ecoregion characterized by grassland plains without closed forests except near rivers and lakes. A steppe is usually covered with grass and shrubs, depending on the season and latitude. The term steppe climate denotes a semi-arid climate, which is

Степь – равнина, поросшая травянистой растительностью, в умеренных и субтропических зонах Северного и Южного полушарий. Характерной особенностью степей является отсутствие или очень малое количество деревьев (не считая искусственных насаждений и

Magnet Bold
Latin & Cyrillic
14/18 pt.

In physical geography, a steppe is an ecoregion characterized by grassland plains without closed forests except near rivers and lakes. A steppe is usually covered with grass and shrubs, depending on the season and latitude. The term steppe climate denotes a semi-arid climate, which is encountered in regions too dry to

Степь – равнина, поросшая травянистой растительностью, в умеренных и субтропических зонах Северного и Южного полушарий. Характерной особенностью степей является отсутствие или очень малое количество деревьев (не считая искусственных насаждений и лесополос вдоль водоёмов и путей

Magnet Bold
Latin & Cyrillic
12/16 pt.

In physical geography, a steppe is an ecoregion characterized by grassland plains without closed forests except near rivers and lakes. A steppe is usually covered with grass and shrubs, depending on the season and latitude. The term steppe climate denotes a semi-arid climate, which is encountered in regions too

Степь – равнина, поросшая травянистой растительностью, в умеренных и субтропических зонах Северного и Южного полушарий. Характерной особенностью степей является отсутствие или очень малое количество деревьев (не считая искусственных насаждений и лесополос вдоль водоёмов

Magnet Bold
Latin & Cyrillic
10/14 pt.

In physical geography, a steppe is an ecoregion characterized by grassland plains without closed forests except near rivers and lakes. A steppe is usually covered with grass and shrubs, depending on the season and latitude. The term steppe climate denotes a semi-arid climate, which is

Степь – равнина, поросшая травянистой растительностью, в умеренных и субтропических зонах Северного и Южного полушарий. Характерной особенностью степей является отсутствие или очень малое количество деревьев (не считая искусственных насаждений и

Magnet ExtraBold
Latin & Cyrillic
14/18 pt.

In physical geography, a steppe is an ecoregion characterized by grassland plains without closed forests except near rivers and lakes. A steppe is usually covered with grass and shrubs, depending on the season and latitude. The term steppe climate denotes a semi-arid climate, which is encountered in regions too

Степь – равнина, поросшая травянистой растительностью, в умеренных и субтропических зонах Северного и Южного полушарий. Характерной особенностью степей является отсутствие или очень малое количество деревьев (не считая искусственных насаждений и лесополос вдоль водоёмов и путей

Magnet ExtraBold
Latin & Cyrillic
12/16 pt.

In physical geography, a steppe is an ecoregion characterized by grassland plains without closed forests except near rivers and lakes. A steppe is usually covered with grass and shrubs, depending on the season and latitude. The term steppe climate denotes a semi-arid climate, which is encountered in regions too

Степь – равнина, поросшая травянистой растительностью, в умеренных и субтропических зонах Северного и Южного полушарий. Характерной особенностью степей является отсутствие или очень малое количество деревьев (не считая искусственных насаждений и лесополос вдоль водоёмов

Magnet ExtraBold
Latin & Cyrillic
10/14 pt.

In physical geography, a steppe is an ecoregion characterized by grassland plains without closed forests except near rivers and lakes. A steppe is usually covered with grass and shrubs, depending on the season and latitude. The term steppe climate denotes a semi-arid climate, which is

Степь – равнина, поросшая травянистой растительностью, в умеренных и субтропических зонах Северного и Южного полушарий. Характерной особенностью степей является отсутствие или очень малое количество деревьев (не считая искусственных насаждений и

Magnet Black
Latin & Cyrillic
14/18 pt.

In physical geography, a steppe is an ecoregion characterized by grassland plains without closed forests except near rivers and lakes. A steppe is usually covered with grass and shrubs, depending on the season and latitude. The term steppe climate denotes a semi-arid climate, which is encountered in regions too

Степь – равнина, поросшая травянистой растительностью, в умеренных и субтропических зонах Северного и Южного полушарий. Характерной особенностью степей является отсутствие или очень малое количество деревьев (не считая искусственных насаждений и лесополос вдоль

Magnet Black
Latin & Cyrillic
12/16 pt.

In physical geography, a steppe is an ecoregion characterized by grassland plains without closed forests except near rivers and lakes. A steppe is usually covered with grass and shrubs, depending on the season and latitude. The term steppe climate denotes a semi-arid climate, which is encountered in regions too

Степь – равнина, поросшая травянистой растительностью, в умеренных и субтропических зонах Северного и Южного полушарий. Характерной особенностью степей является отсутствие или очень малое количество деревьев (не считая искусственных насаждений и лесополос вдоль водоёмов

Magnet Black
Latin & Cyrillic
10/14 pt.

In physical geography, a steppe is an ecoregion characterized by grassland plains without closed forests except near rivers and lakes. A steppe is usually covered with grass and shrubs, depending on the season and latitude. The term steppe climate denotes a semi-arid climate, which is

Степь – равнина, поросшая травянистой растительностью, в умеренных и субтропических зонах Северного и Южного полушарий. Характерной особенностью степей является отсутствие или очень малое количество деревьев (не считая искусственных насаждений

Formats

OTF, TTF, WOFF, WOFF2, VF

Hinting

PostScript & TrueType: Configured Automatic

Languages

Abaza, Acheron, Achinese, Acholi, Achuar Shiwiar, Afar, Afrikaans, Aguaruna, Ahtna, Alekano, Aleut, Amahuaca, Amarakaeri, Amis, Anaang, Andaandi, Dongolawi, Anuta, Aragonese, Arbëreshë Albanian, Asháninka, Ashéninka Perené, Atayal, Balinese, Banjar, Bari, Basque, Batak Dairi, Batak Karo, Batak Mandailing, Batak Simalungun, Batak Toba, Belarusian, Bemba (Zambia), Bena (Tanzania), Bikol, Bislama, Borana Arsi Guji Oromo, Bosnian, Breton, Buginese, Bulgarian, Candoshi Shapra, Caquinte, Caribbean Hindustani, Cashibo Cacataibo, Cashinahua, Catalan, Cebuano, Central Aymara, Central Kurdish, Central Nahuatl, Chachi, Chamorro, Chavacano, Chiga, Chiltepec Chinantec, Chokwe, Chuukese, Cimbrian, Cofán, Cook Islands Māori, Cornish, Corsican, Creek, Crimean Tatar, Croatian, Czech, Danish, Dehu, Dutch, Eastern Arrernte, Eastern Oromo, English, Erzya, Faroese, Fijian, Filipino, Finnish, French, Friulian, Gagauz, Galician, Ganda, Garifuna, German, Gheg Albanian, Gilbertese, Gooniyandi, Gourmanchéma, Guadeloupean Creole French, Gusii, Haitian, Hani, Hiligaynon, Hopi, Huastec, Hungarian, Icelandic, Iloko, Inari Sami, Indonesian, Irish, Istro Romanian, Italian, Ixcatlán Mazatec, Jamaican Creole English, Japanese, Javanese, Jola Fonyi, K'iche', Kabuverdianu, Kaingang, Kala Lagaw Ya, Kalaallisut, Kalenjin, Kamba (Kenya), Kaonde, Kaqchikel, Karachay Balkar, Karelian, Kashubian, Kekchí, Kenzi, Mattokki, Khasi, Kikuyu, Kimbundu, Kinyarwanda, Kituba (DRC), Kongo, Konzo, Kумык, Kven Finnish, Kölsch, Ladin, Ladino, Latgalian, Lithuanian, Lombard, Low German, Lower Sorbian, Lozi, Luba Lulua, Lule Sami, Luo (Kenya and Tanzania), Luxembourgish, Macedo Romanian, Macedonian, Makonde, Malagasy, Malaysian, Maltese, Mandinka, Mandjak, Mankanya, Manx, Maore Comorian, Maori, Mapudungun, Marshallese, Matsés, Mauritian Creole, Meriam Mir, Meru, Minangkabau, Mirandese, Mohawk, Moksha, Montenegrin, Munsee, Murrinh Patha, Muslim Tat, Mwani, Miskito, Naga Pidgin, Ndonga, Neapolitan, Ngazidja Comorian, Niuean, Nobiin, Nogai, Nomatsiguenga, North Azerbaijani, North Ndebele, Northern Kurdish, Northern Qiandong Miao, Northern Sami, Northern Uzbek, Norwegian, Nyanja, Nyankole, Occitan, Ojtlán Chinantec, Orma, Oroqen, Otuho, Palauan, Pampang, Papantla Totonac, Papiamentu, Paraguayan Guaraní, Pedi, Picard, Pichis Ashéninka, Piemontese, Pijin, Pintupi Luritja, Pipil, Pite Sami, Pohnpeian, Polish, Portuguese, Potawatomi, Purepecha, Páez, Quechua, Romanian, Romansh, Rotokas, Rundi, Russian, Rusyn, Samoan, Sango, Sangu (Tanzania), Saramaccan, Sardinian, Scots, Scottish Gaelic, Sena, Serbian, Seri, Seselwa Creole French, Shawnee, Shipibo Conibo, Shona, Shuar, Sicilian, Silesian, Slovak, Slovenian, Soga, Somali, Soninke, South Azerbaijani, South Ndebele, Southern Aymara, Southern Qiandong Miao, Southern Sami, Southern Sotho, Spanish, Sranan Tongo, Standard Estonian, Standard Latvian, Standard Malay, Sundanese, Swahili, Swedish, Swiss German, Tagalog, Tahitian, Talysh, Tedim Chin, Tetum, Tetun Dili, Toba, Tojolabal, Tok Pisin, Tokelau, Tonga (Tonga Islands), Tonga (Zambia), Tosk Albanian, Tsakhur, Tumbuka, Turkish, Turkmen, Tzeltal, Tzotzil, Uab Meto, Ukrainian, Umbundu, Ume Sami, Upper Guinea Crioulo, Upper Sorbian, Venetian, Veps, Vöro, Walloon, Walser, Waray (Philippines), Warlpiri, Wayuu, Welsh, West Central Oromo, Western Abnaki, Western Frisian, Wiradjuri, Wolof, Xhosa, Yanesha', Yao, Yucateco, Zapotec, Zulu, Zuni, Záparo

Type Foundry

SteppeType

steppetype.com
steppetype.rumail@steppetype.com
mail@steppetype.ruBehance
Dprofile
Instagram
Telegram
VK

@steppetype

Type Designer

Igor Stepanchenko

Behance
Dprofile
Instagram
Telegram
VK

@igorsteppe